
 
 

Sammanfattning av styrelseprotokoll den 2014-09-08 
 
Fyra ordinarie ledamöter var närvarande.  
 
 
Inkomna skrivelser.   

FMKK (Föreningen mot kärnkraft och kärnvapen) önskar Naturskyddsföreningen Sundsvall-
Ånges stöd genom underskrift av protest mot utbyggnad av kärnkraftverket i Bottenviken på 
finska kusten. Nätverket Kärnkraftsfritt Bottenviken har utformat protesten. Styrelsen 
tillfrågas.  
Charlotte kvarstår som kontaktperson vid inkommande post från FMKK.  

   Beslut: Vi avböjer förfrågan från Svenska konsumenter/utbildningsradion angående  
   projekt för ungdomar. 
   Huddinge kommun har av Naturskyddsföreningen utsetts till Sveriges bästa  
   naturvårdskommun. 
   Uppmärksammades: Kurs för hållbart ledarskap kommer den 15 november för den  
   som är intresserad. 
   Natursnoksledarkurs kommer att ske under hösten. Nya natursnoksledare. 
   Höstkonferens om hållbar utveckling riktad mot skolor är den 7 november. 
 
 
Verksamhet 
  Under Framtidsveckan/Miljövänliga veckan v.40 delar vi ut ekologisk frukt och broschyrer, 
  frukten sponsrad av City Gross, Willys Ortviken och Coop Forum Birsta. 
   
  Hemsidan behöver bättre uppdatering. Lisbeth tar emot och samlar in material och skickar det till  
  weebansvarig.  
  Medlemsenkäten ska ses över igen för att fånga uppslag på programpunkterna framledes. 
 
 
Rapporter. 
 Länsförbundet har tillfrågat oss vad vi behöver ha hjälp med av den nya länskanslisten som ska 
 tillsättas den 1 januari 2015. Ett  önskemål från vår krets är remisshantering. 
 Västernorrlands Länsförbund kommer den 25 november att ordna en kvällssammankomst för att 
 höra hur långt Länsstyrelsen kommit i Klimat- och energiplaneringen.  

 
Övriga frågor. 

Nästa ordinarie styrelsemöte blir den 14 oktober kl. 18.00. 
 
 

Mötets avslutande. 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 


